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Protokoll styremøte 10/24 LRKK 

Dato/Tid 11.12.2024 kl 18:00-21:00 

Sted Fabrikken 

Til stede Styret: Jens Uwe, Hilde R, Else Marie, Hans, Jan  

Valgkomiteen: Bodil Bjørklund og Even Berge 

Kontrollutvalget: Mariann Sortland 

Referent Hilde 

 
Agenda 

1. Referat fra siste møte 9/24, 13.11. (vedlegg 1) 
 

2. Forberedelse møter m/valgkomiteen kl. 18:30 og kontrollutvalget kl. 19:00 
Hvem står på valg? 
 

3. Møteplan fram mot årsmøte 18.3.25 kl. 18:30 
Se sak 13. 
 

4. kl. 18:30 møte m/ valgkomiteen v/Bodil Bjørklund og Even Berge  
En rask gjennomgang av status, samt svar på spørsmål fra valgkomiteen 
 
Hilde sender nødvendig informasjon til komiteen 
Bodil: bodil.flesvik.bjorklund@gmail.com 
Even: even@berge.com 
Anne Kirsti: annekirstihogasen@hotmail.com 

 
5. kl. 19.00 møte m/ kontrollutvalget v/Mariann Sortland (leder)  
- Redegjøring ang. kritikk/misforståelse/uklarhet knyttet til medlemskontingent. Det 

gis ikke lenger anledning til fritak fra medlemskontingent for barn under 18 år.  
Det innføres nye rutiner fra 2025. 

- Diskusjon relatert til systemer – manglende oversikt i/fra min idrett. 
 
Spørsmål fra kontrollutvalget:  
1) Stemmer antall medlemmer overens med innbetalt medlemskontingent? 

- Avvik som skyldes uklare rutiner og forsinkelser i forhold til utmelding av 
medlemmer som ikke har betalt kontingent. 
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2) Status forsikring etter Hans?   
Styret har sendt siste oversikt til forsikringsselskapet, men saken er ikke 
endelig avsluttet. Noen uoverensstemmelser knyttet til kalkylerammer. 
 

3) Status fra anleggsutvalget?  
50 000 kr, som ble bevilget i budsjett for 2024 skal brukes til å engasjere 
arkitekt i innledende fase for ombygging av klubbhus. 
Det vil bli søkt om finansieringsbistand fra Sparebankstiftelsen, 
Gjesidigestiftelsen og Tippemidler. 
Samarbeid med Lillehammer Skøiteklubb kan gi utvidede rammer for bistand. 
Avklare rammebetingelser for bistand 
Krav til flomsikring vil sannsynligvis forsinke prosessen  
 

Hans (kasserer) redegjorde for ønske om å forenkle sin rolle ved å benytte DnBs 
regnskapsløsning som igjen kan knyttes opp mot idrettsforbundets systemer. Mer 
oversiktlig og forutsigbart. 

 
6. Oppsummering av møtene med valgkomiteen og kontrollutvalget 

Valgkomiteen ar en forholdsvis enkel oppgave frem mot årsmøtet. Oppfordres til å 
starte prosessen tidlig og jobbe strukturert.  
 

7. Kl 19:45 Teamsmøte m/Fredrik Nguyen om administrasjonssystemet Orgbrain. 
- Mange gode løsninger i systemet. 
- Alt på et sted og lett tilgjengelig. 
- Bedre struktur. 
- Gjør jobben lettere for flere styremedlemmer og forenkler kommunikasjonen 

internt. 
- Krever rutineendringer og disiplin i alle ledd. 
 
Styret vedtok å prøve systemet i 1 år og deretter gjøre en ny vurdering av langsiktig 
behov. 
 

8. Oppsummering av arbeidsmøtet 23.11. – hvordan tar vi de ulike temaene videre? 
a. Utstyrsutvalg, regler for innkjøp og bruk av utstyr v /Hans og Jan 
b. Klubbhåndbok, vedtekter v/Hilde og Else Marie 
c. Barn- /ungdomssatsing v/Hilde og Jens Uwe 

 
Saken utsatt til sener styremøte 

 
9. Årsmøtesaker 

a. Møteleder, protokollfører  
b. Årsberetning  
c. Regnskap og revisjon 

i. Kontrollutvalgets rapport 
ii. Regnskap (Hans) 

d. Innkomne forslag og saker til årsmøtet 
e. Fastsette medlemskontingent og avgifter internt i klubben 
f. Budsjett for 2025 (Hans) 
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g. Klubbens organisasjonskart 
h. Valg av leder, styremedlemmer, representanter til ting og møter i de 

organisasjoner klubben er tilsluttet (Padle- og roting og Lillehammer 
Idrettsråd) Valg av valgkomiteleder, 2 medlemmer og 1 varamedlem for neste 
årsmøte. 

i. Avtakkinger  
j. Planer for neste sesong 
k. Medlemsmøte om byggeprosjekt etter årsmøtet 

 
De fleste punkter utsettes til senere styremøte, med unntak av følgende aktiviteter 
knyttet til pkt. b og f: 
- Utarbeide skjema for innmelding til budsjett – ansvar Hans 
- Sender melding til utvalgene ang. innmelding av årsberetning 2024 og budsjett 

2025 før jul – ansvar Hilde 
 

10. Sak fra flatvann/hav utvalg v/Merete ang. kostnader og ansvar i forbindelse med 
klubbtur 2025  
1) Forskuttere utbetaling til overnatting for klubbtur 2025: 

Styret godkjenner forskuddsbetaling som beskrevet. 
Klubben kan akseptere å dekke kr. 750,- i kanselleringsgebyr.  

2) Dispensasjon fra krav om aktivitetsleder: 
Dispensasjon kan gis under visse forutsetninger. Utvalget bes ta kontakt med 
Jan Flohr for utarbeiding av plan for risikovurdering. 

 
Innspill til utvalgets budsjettprosess: Styret vil anbefale årsmøtet å dekke kr. 150,- 
per deltaker per dag, totalt kr 1 050,-. Det gis ingen dekning for opphold som er 
kortere enn hel uke. 
 

11. Padleledd v/Jens Uwe  
 

12. Orienteringer 
a. Betalingsavtale NIF/medlemmer (Hans) vedlegg 3 
b. avtale m/Lillehammer skiøteklubb  
c. oppsummering fra Paddelforbundets regionale møte med padleklubbene 

rundt Mjøsa, 3.12.24 v/Hans og Jan 
d. kontakt med Gjensidige  
e. bruk av bilder fra Bernt M. Tordhol  

 
Saken utsettes til senere styremøte 

 
13. Dato for styremøtene våren 2025 

a. 1/25 9.1. kl. 19:00 
b. 2/25 28.1. kl. 19:00 
c. 3/25 11.2. kl. 19:00 
d. 4/25 4.3. kl 19:00 
e. 18.3.25 kl. 18:30 årsmøtet LRKK 

 


